



Knowhow and Network Accelerate Your European Business Plan

加快您欧洲商业计划的知识网络

中丹创新中心为您的商业策划提供独特的环境。您可以通过我们的创新企业孵化器获得关于进入丹麦与欧洲市场的知识和人脉。中丹创新中心是一家由政府资助的中丹合资企业。

欢迎您加入中丹创新中心的队列，与我们共同开启欧洲商业冒险之旅。中丹创新中心位于哥本哈根码头，邻近世界著名的“小美人鱼”雕像。即使在这个远离他乡的市场，您也可拥有取得国际商业成功的独特机会。

您将有机会通过中心接触到强大的商业资源，助您更快、更好地实现目标。中丹创新中心为来自丹麦和中国的中小型企业提供办公室场地，帮助您避免商业上典型误区以及长时间寻找不到合适合作伙伴的困扰。

中丹创新中心是丹麦企业孵化器群 GrowthFactories 的一部分。作为 GrowthFactories 的会员之一，我们能够为您提供进入到瑞典、挪威、德国、荷兰和英国等其他北欧国家的企业孵化器的渠道。

总而言之，在这跨中丹文化的创新环境中，您将获得完美而平稳的商业启动，以帮助您快速而平稳地实现您的欧洲商业拓展计划！

点击访问我们的官网 www.china-denmark.com

Innovation House China-Denmark is a unique environment to place your business. You get the knowledge and network you need to access both the Danish and the European markets in an Innovation Business Incubator. Innovation House China-Denmark is a Danish-Chinese Joint Venture, which is partly Government funded.

Start your European adventure with Innovation House China-Denmark. Located at the docks in Copenhagen near the world famous statue of “The Little Mermaid”, you get a unique possibility to succeed with your international business in a market far away from your home base.

You gain access to a strong network and know-how that can help you achieve your goals faster and better. Innovation House China-Denmark offers office space for small and medium sized enterprises from both Denmark and China and gives you the possibility of avoiding classical mistakes and long-time search for the right partner.

Innovation House China-Denmark is part of a chain of incubators in Denmark, called the GrowthFactories. As a member of the GrowthFactories, we can give you access to other business incubators in Northern Europe, such as Sweden, Norway, Germany, Holland and Great Britain.

All in all, you get the perfect soft-landing possibility in a Danish-Chinese cross-cultural innovation environment, that can accelerate your European business plan fast and smooth.

Visit us at www.china-denmark.com



Innovation House
China-Denmark
中丹创新中心
Indiakaj 20
DK-2100 Copenhagen
Denmark
北欧 丹麦